深圳市帕骐电子科技有限公司
新品上架描述表-TD0224Y

1.Key Features

（Red marked content must be show on Listing Title or Bullet Point ）

产品描述（字体颜色为红色代表要填写在标题或者短描述Bullet Point ）
1) DURABLE & HEAVY DUTY.  Our tow straps with loops had been tested in lab conditions, and revealed webbing break strength 35,000lbs. Calculate Maximum Vehicle weight 17,500LBS. Superior quality and lasting performance.

耐用/高强度  我们的拖车带有经过实验室拉力测试， 35000 lbs 破断拉力， 17500 lbs 最大车辆承重力。高品质长久使用。

2) SAFETY TOWING IN DARKNESS AND DAYTIME – Heavy duty tow straps with movable reflective sleeve ensures safe towing in the night. Bright yellow color tow strap with a red flag is more visible and safer at daytime during work.

在白天和黑夜安全拖车,高强度拖车带配有可移动反光护套。 确保在黑夜可见，安全拖车。

鲜艳的黄色拖车带配有红旗, 使在白天使用过程中更显眼更安全。

3) THE ULTIMATE EMERGENCY TOW STRAP

Whether your car has fallen on a ditch, stuck in desert sand, deep hole, snowy areas or even swampy mud, this tow rope will fit the bill. Rescue your car in a heartbeat. Pull it from any hole easily, without having to break a sweat or pay a small fortune for professional car towing services! 

通用的救急拖车带    任何时候，当你的车辆调入沟里，陷入沙地，深沟，雪地甚至沼泽， 我们的拖车带都可以派上用场。 立马营救，可以轻松的从沟里拉出车辆， 不需要花钱呼叫拖车服务。

4) BONUS 40cm movable reflective sleeve + Wrap tie & Movable Protective sleeve + a Carry Bag, You won't get a better deal than this.

福利：40cm 长的可移动反光袖套， 维可牢绑带， 可移动保护套， 一个储存布袋。

5)  Reinforced loops with stitching on both ends to protect against abrasion & withstand the tension at connection points.

两头加强的车环和针车， 防止磨损， 在连接点增强拉力。

6） PULL YOUR STUCK VEHICLE SAFELY OR WE'LL RETURN YOUR MONEY! - Unlike the average tow straps which break after 6 months, professionals use our 20', 3" straps for towing & recovering stuck vehicles for years, no reason why you shouldn't. Have peace of mind while retrieving your car, truck, tractor.  
2. Technical Specification技术参数
Item Description:

3in x 20ft Recovery Tow Strap with reflective sleeve 35,000Lb Max Break Strength Heavy Duty Emergency Off Road Towing + Movable Protective Sleeve + Carry Bag

Tow Strap :
Size: 3in x 20ft

Max Break Strength: 35,000lb 

Maximum Vehicle weight: 17,500lb 

Material: Premium Industrial Grade polyester 

Package包装

1PK 3" x 20' Tow strap （拖车带）

1PK Reflective sleeve  （反光条）

1PK Velcro Wrap tie   （魔术贴）
1PK Carry Bag  （布袋）

1PK Red flag  （红旗）

1PK User Manual  （说明书）

TD0224Y  3in x 20ft 拖车带, 

单个的尺寸30*20*9.5cm， 毛重 2.2KG

